
 

Krobia, dnia  2 lipca 2009 r. 

 

P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXVI/2009 
 

z   XXXVI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i , 

w dniu  22 czerwca 2009 r. w pałacu „Na fosie” w Krobi Pl. Kościuszki 4.        

========================================================= 
                 godzina rozpoczęcia :    17.15 

                    godzina zakończenia :   18.45 

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 12. Nieobecni radni : Ł. Kubiak, 

P Marcinkowski, A. Miałkowski.   

                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza. 

                    3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.  

                    4.   Andrzejewski Jakub        - Sekretarz Gminy.  

                    5.   Zaproszeni goście.                 
                     
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3.   Interpelacje i zapytania radnych. 

4.   Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie :  

a) zmiany Uchwały Nr XXV/184/2008 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 4 września 

2008 r.  w sprawie zatwierdzenia  Planów Odnowy Miejscowości: Chwałkowo, 

Domachowo, Krobia, Pudliszki,  Stara Krobia, Sułkowice,  

b) zmiany Uchwały Nr XXXII/271/2009 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia  25 marca 

2009 r.  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Żychlewo, 

c) zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok.  

5.   Rozpatrzenie Oświadczenia Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 czerwca 2009 r. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Zakończenie. 
 

  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu.       

                     Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 12 radnych, wobec czego  sesja 

jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał (nieobecni : Ł. Kubiak, P Marcinkowski,              

A. Miałkowski).   

      Dzisiejsza sesja zwołana jest na wniosek p. Burmistrza w związku z koniecznością rozpatrzenia 

projektów uchwał dot. zmian Planów Odnowy Miejscowości. Wniosek o zwołanie sesji stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  
      

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.   

      Przewodniczący Rady : wnoszę do porządku obrad sesji rozpatrzenie projektu oświadczenia 

Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 czerwca 2009 r. dotyczący  przyjęcia w Urzędzie 

Marszałkowskim wniosku o środki zewnętrzne, jako pkt 4.  
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      Zmianę o uzupełnienie porządku obrad sesji przejęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych. 

      L. Bem : zgodnie z przyjętym porządkiem sesji nie można złożyć interpelacji, a ja chciałbym 

zgłosić sprawę.  

      Przewodniczący Rady : dzisiejsza sesja jest  nadzwyczajna i ze względu na charakter sesji 

pominięto w porządku punkt interpelacje i zapytania radnych. 

      J. Bujakiewicz : mamy określony zapis w Statucie Gminy jakie punkty powinien zawierać 

porządek sesji, czyli interpelacje również powinny być ujęte.  

      Przewodniczący Rady : czy p. radny Bem podtrzymuje wniosek o wprowadzenie punktu 

interpelacje i zapytania radnych.  

      L. Bem : mam sprawę która chciałbym zgłosić i wnoszę aby ten punkt interpelacje i zapytania 

uwzględniono w porządku obrad jako pkt. 3. 

      Zgłoszony wniosek przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych. 

      Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji po zmianach. 

      Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych.  
       
      Ad. 3  Interpelacje i zapytania radnych. 

      L. Bem : na ul. Odrodzenia od 3-4 tygodni uszkodzony jest chodnik na długości ok. 4 m.        

Proszę o zainteresowanie się kto to wykonał, i aby również to naprawił. Również konieczne jest 

zabezpieczenie tego miejsca.  

      Salę obrad opuścił radny L. Bem. 
 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwały w sprawie :  

a) zmiany Uchwały Nr XXV/184/2008 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia   4 września 2008 r.                         

w sprawie zatwierdzenia  Planów Odnowy Miejscowości: Chwałkowo, Domachowo, 

Krobia, Pudliszki,  Stara Krobia, Sułkowice.  

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 

Z-ca Burmistrza : to zmiana planów podyktowana jest pismem Urzędu Marszałkowskiego 

odnośnie złożonych projektów. Pierwszy wniosek dot. budowy, remontów i wyposażenia 

obiektów infrastruktury wiejskiej w Gminie Krobia, drugi dot. modernizacji nagłośnienia                 

i zakupu sprzętu do projekcji video dla Ośrodka Kultury. Z wytycznych wynika, że konieczna 

jest kosmetyczna korekta. Inwestycje, które zaplanowano do realizacji powinny być 

zaplanowane do roku 2016, a nasze plany obejmowały okres do 2013 roku. Druga sprawa dot. 

samego wniosku i jest związana ze stanowiskiem Komisji Europejskiej, wg której VAT jest 

kosztem niekwalifikowanym i konieczne było przemodelowanie naszego wniosku i będzie się 

to wiązało z utratą jednego punktu, których możemy uzyskać max 6. Nie może ulec 

zmniejszeniu kwota dofinansowania, lecz zwiększa się wartość procentowa. Trzecia zmiana 

dot. Ośrodka Kultury i wiąże się z koniecznością przyjęcia  przedłożonego projektu 

oświadczenia. Związane jest to z brakiem uchwały zatwierdzającej plan przez jednostkę 

pomocniczą, jakiej brak w Krobi i dlatego konieczne jest przyjęcie przez Radę Miejską tego 

oświadczenia. W paragrafie 2 zapisano, że przyjmuje się ten Plan.  

K. Perdon : proszę p. Burmistrza o przygotowanie tekstu jednolitego POM-ów już przyjętych. 

Czytając treść oświadczenia jest zapisanie, że „do dnia 28 sierpnia 2008 roku na mocy 

pierwotnego brzmienia § 10 ust. 2 pkt 2 lit. a  w odniesieniu do naszej gminy miejsko-

wiejskiej, w której organem uchwałodawczym jest rada gminy”. Czy zapis ten jest 

prawidłowy, aby dokument nie został uchylony. Na projekcie brak opinii radcy prawnego. 

Z-ca Burmistrza : zmianie uległa tylko część tabelaryczna.  

Skarbnik : nie było konieczności opinii radcy prawnego. 

J. Bujakiewicz : rozumiem, że w zakresie opisów planowanych przedsięwzięć ilość pozycji 

poszczególnych zadań w planie dla danej miejscowości i kwoty się nie zmieniły. 

Z-ca Burmistrza : uległo zmianie zadanie w Żychlewie, dodano wykonanie oświetlenia 

ulicznego. Nie zmieniły się kwoty i nie zmieniły się pozycje.  
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I. Jóźwiak : rok temu przy podziale środków na wykonane chodników we wsiach na 

posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych wydano negatywną opinię dot. realizacji 

parkingu w Domachowie z budżetu Gminy, a teraz to zadanie zostało ujęte.  Zapisano także 

naprawę dachu, instalacji oraz nagłośnienia  w parafii Chwałkowo. 

Z- ca Burmistrza : wnioskodawcą mogą być również organizacje pozarządowe, związki 

wyznaniowe, fundacje. Są to zadania zaproponowane na spotkaniach z mieszkańcami. 

Jedynym wyjątkiem jest Krobia, gdzie uzupełniona została część tabelaryczna. Poprzednie 

uchwały nie posiadały nazw w tabelach. 

Burmistrz : sprawa parkingu w Domachowie była rozpatrywana przy podziale 200 tys. zł, nie 

w Planach Odnowy Miejscowości.  

R. Olejniczak : zakupiona zostanie kostka brukowa na ten parking, jest tylko kwestia 

wykonawstwa.  

Uchwałę Nr XXXVI/298/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 czerwca 2009 r.                                

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/184/2008 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia   4 września 

2008 r.  w sprawie zatwierdzenia  Planów Odnowy Miejscowości: Chwałkowo, Domachowo, 

Krobia, Pudliszki,  Stara Krobia, Sułkowice; przyjęto jednomyślnie, głosowało 11 radnych.  
 

b) zmiany Uchwały Nr XXXII/271/2009 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 25 marca 2009 r.               

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Żychlewo. 

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 

J. Bujakiewicz : który punkt został wprowadzony do planu? 

Z-ca Burmistrza : punkt 9 został uzupełniony, a dotyczy modernizacji oświetlania ulicznego - 

brakujących punktów świetlnych z realizacja do roku 2016. 

E. Dopierała : z czego wynika podział środków po 50 %.  

Z-ca Burmistrza : będziemy starać się o dofinansowanie w 75 %. Plan dla Żychlewa został 

opracowany później i będzie możliwe uzyskanie środków tak, jak składano wniosek. 

Uchwałę Nr XXXVI/299/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 czerwca 2009 r.                                

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/271/2009 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 25 marca 

2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Żychlewo; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 11 radnych. 

Na salę obrad przybył radny L. Bem.  
 

c) zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. 

Burmistrz przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały dot. korekty podmiotu 

realizującego. Zaproponował w zał. nr 1 do uchwały § 4270 – zakup usług remontowych 

zapisać realizującego ZSPiG w Pudliszkach.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

wydała pozytywną opinie o projekcie uchwały i autopoprawce.  

Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych.  

Uchwałę Nr XXXVI/300/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 czerwca 2009 r.                                

w sprawie zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało             

12 radnych.  

 

Ad. 5.   Rozpatrzenie Oświadczenia Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 czerwca 2009 r. 

Z-ca Burmistrza przedstawił projekt oświadczenia:  w projekcie oświadczenia proponuję 

wykreślić zapis do „Rada Miejska w Krobi przyjmuje”. Uważam, że nie ma potrzeby 

zapisywania dalszej treści zawierającej  tak rozbudowany zakres przepisów prawnych.   

K. Perdon : zdanie z wyrażeniem „przyjęcia”  należy to połączyć x poprzednim zdaniem.            

Wg mnie taki zapis określa to co zostało przyjęte.  

J. Bujakiewicz : proponuje aby nie dokonywać żadnych zmian w przedstawionym projekcie 

oświadczenia. 
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Sekretarz : wg rozporządzenia przewidziano, że w mieście może nie być rady osiedla lub 

dzielnicy i w takim przypadku oświadczenie takie przyjmuje rada gminy. Uznano, że jeśli 

oświadczeni zostanie przez Radę Miejską przyjęte to na poziomie Urzędu Marszałkowskiego 

nie będzie żadnych zastrzeżeń.  

Projekt Oświadczenia przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych.  
 

Ad. 6  Wolne głosy i wnioski.   
L. Bem : prosiłbym żeby telefony służbowe pracowników Urzędu nie miały numerów 

zastrzeżonych. Nie zawsze można taką rozmowę odebrać i nie zawsze chce się odebrać 

połączenie z osoba nieznajomą.  

Sekretarz : dyskutowano z pracownikami przed wprowadzeniem tej usługi połączeń 

telefonicznych. Wprowadzenie połączeń komórkowych poprzez 20 aparatów ma rozwiązać 

sprawę połączeń pomiędzy budynkiem na fosie a Ratuszem. Ma to także obniżyć koszty 

połączeń na komórki. Natomiast połączenia z telekomunikacji korzystane są do rozmów na 

numery stacjonarne. Ustalono, że numery będą zastrzeżone, widzialne będą tylko numery 

naczelników. 

Burmistrz : jeśli będzie taka potrzeba, to jest możliwe będzie ponowienie połączenia                      

z aparatu naczelnika, który jest widoczny. Możliwe będzie odblokowanie numeru Biura Rady 

dla radnych.  

E. Dopierała : mieszkańcy ul. Mickiewicza zgłaszają, że w trakcie budowy obwodnicy 

realizowane są podłączenie telefoniczne, wodociągowe, i inne przyłącza po których 

pozostawiony jest nieporządek wokół posesji i ulicy. Mieszkańcy rozumieją sytuację, starają 

się zamiatać nagromadzony piasek, lecz nie każdy może wykonywać to codziennie. Jak wiosną 

prace wykonywała firma p. Andrzejewskiego, to pozostawiano teren uporządkowany. Trzeba 

zwrócić uwagę firmie realizującej inwestycję na to, aby  porządkowała  teren na bieżąco.   

A. Olejnik : jest problem w tym zakresie i prowadzone były rozmowy z wykonawcą                            

o porządkowanie terenu na bieżąco. Od przyszłego tygodnia pracować będzie zamiatarka.                      

W wyniku interwencji przywrócono do użyteczności jeden odcinek wokół inwestycji.  

Przewodniczący Rady :  warunku atmosferyczne także powodują rozwożenie zgromadzonej 

ziemi.  

Burmistrz : nie jest możliwe wykonanie obwodnicy z dnia na dzień. Często zgłaszane są 

interwencje, protesty w związku z realizowaną budową. Jesteśmy w stałym kontakcie                     

z wykonawca  i prowadzone są rozmowy i negocjacje z mieszkańcami. 

K. Perdon : bardzo ciekawy jest bilbord Gminy Krobia. Co przesądziło, że zdjęcie w dole po 

lewej stronie tam się znalazło ? Co przedstawia ten obiekt? 

Sekretarz : opracowywał zespół w osobach Adam Sarbinowski, Daria Kolozińska i Barbara 

Nadstawek. Wybrano 5 zdjęć spośród  120. Sugerowano się tym, aby zdjęcie  komponowało 

się ze zdjęciem obok, aby były dwie wieże. Zdjęcie to przedstawia pałac w Pijanowicach.  
 

      Ad. 7  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
Burmistrz : podejmiemy odpowiednie działania w sprawie uszkodzonych chodników na            

ul. Odrodzenia w Krobi.  
 

Ad. 8 Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie             

i zamykam XXXVI sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

         Protokół sporządziła :                                                    

            Aurelia Sikorska              

 
 


